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Besvarelse af spørgsmål 241 alm. del stillet af udvalget den 19. januar 

2021 efter ønske fra Torsten Schack Pedersen (V) 

 

Spørgsmål:  

Kan ministeren redegøre for, hvor mange ansøgninger der har en sagsbe-

handlingstid på mere end 4 uger? 

 

Svar: 

Erhvervsstyrelsen har oplyst, at der aktuelt er 285 ansøgninger (opgjort pr. 

den 8. februar 2021), hvor sagsbehandlingstiden har taget mere end 4 uger. 

Erhvervsstyrelsen har været i dialog med alle virksomhederne, og afventer 

således supplerende oplysninger fra virksomhederne, før sagerne kan blive 

endeligt afgjort.   

 

For at øge virksomhedernes indblik i sagsbehandlingsprocessen udmelder 

Erhvervsstyrelsen hver uge forventede sagsbehandlingstider for den en-

kelte virksomhed målt ud fra ansøgningstidspunkt. Det betyder, at virk-

somhederne nu kan se en dato for, hvornår de kan forvente, at deres ansøg-

ning er sagsbehandlet, dvs. at ansøgningen enten er godkendt, udbetalt, af-

vist, eller at de er blevet anmodet om yderligere dokumentation, som er 

nødvendig, for at ansøgningen kan afgøres.  
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